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In de voltooide tijd zijn er, net als in de verleden tijd, twee soorten

werkwoorden: sterke werkwoorden en zwakke werkwoorden.

Sterke werkwoorden eindigen in de voltooide tijd bijna altijd op –en.

Je kunt ze vaak op de volgende manier vervoegen: 

ge + hele werkwoord (vt). Soms gebruik je: ge + hele werkwoord (tt).

In enkele gevallen eindigt het voltooid deelwoord van een sterk 

werkwoord op een –t of een –d.

Je kunt aan het woord niet zien wanneer je welke manier gebruikt, 

daarom zul je ze uit je hoofd moeten leren.

Voorbeeldzinnen

Hele werkwoord Vervoeging   Voltooid deelwoordfluiten   ge + hele werkwoord (vt) geflotengaan   ge + hele werkwoord (tt) gegaanbedenken  ge + enkelvoud (vt)  bedachtverkopen  ge + enkelvoud (vt)  verkochtdoen   ge + ...    gedaan

Voltooid deelwoord | Sterke werkwoorden

Voltooid deelwoord: Sterke werkwoorden

Werkwoorden met een voorvoegsel krijgen als voltooid deelwoord 

geen extra ge–: (Ik ben) geverkozen verkozen.

Onthouden


